



HEBE HAVEN YACHT CLUB
白沙灣遊艇會

9 March 2023

Bollywood Night
24 Hour Charity Dinghy Race Fundraiser
Special F&B Arrangements

Dear Members

Please note the Inner Restaurant and Restaurant areas will be closed from 3pm on Saturday 18 March 2023 to prepare for our **Bollywood Night 24 Hour Charity Dinghy Race Fundraiser**. Join us for a fabulous Saturday evening of dancing, photo ops, scrummy Indian Curry delights, and all things Bollywood ... there's even homemade Hebe tamarind and date chutney to take home afterwards. Call 2719 7915 to reserve your places now.

Fear not, our usual food and drink service will also be available on the Balcony from 3pm onwards throughout the evening.

Club Management
Hebe Haven Yacht Club

寶萊塢之夜 (24小時慈善小艇賽籌款活動)
餐飲服務安排

尊貴的會員

會所餐廳將於2023年3月18日(星期六)下午三時起臨時關閉，以進行**寶萊塢之夜(24小時慈善小艇賽籌款活動)**之場地佈置。不能錯過的寶萊塢之夜，讓您體驗曼妙的舞步、打咭拍照及正宗印度咖哩自助晚餐，我們熱切期待您的參與。該晚我們還有自家製出品的羅望子棗子醬供會員選購。如欲預約，歡迎致電餐飲部 2719 7915。

下午三時起我們將繼續於陽台提供餐飲服務。

白沙灣遊艇會會所管理層
2023年3月9日

免責聲明: 此通告為英文版的中譯本。如中、英文版有任何抵觸或不相符之處，應以英文版為準。